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To juÅź drugie zebranie wiejskie , jakie odbyÅ‚o siÄ™ w
Gorawinie  w krótkim czasie. Na
styczniowym zebraniu, podczas  którego
wybrano soÅ‚tysa miejscowoÅ›ci, Wójt Gminy zostaÅ‚ zasypany wieloma problemami,
zgÅ‚oszono teÅź postulat czÄ™stszego spotykania siÄ™ z mieszkaÅ„cami. 





Na spotkanie w Gorawinie  przyjechaÅ‚ PrzewodniczÄ…cy Rady  i Wójt  Gminy
RymaÅ„ oraz policjant z Posterunku Policji w Rymaniu, dzielnicowy,  mÅ‚. asp. Piotr Zawidzki. Niestety,
mieszkaÅ„ców
miejscowoÅ›ci nie przyszÅ‚o zbyt wielu.


Pierwsze pytania dotyczyÅ‚y dziaÅ‚alnoÅ›ci policji i
straÅźy miejskiej w Gminie. MieszkaÅ„cy miejscowoÅ›ci mówili m.in., Åźe zbyt rzadko
widziani sÄ… policjanci w Gorawinie. Zarzutem byÅ‚ fakt, iÅź na Posterunek Policji
nie moÅźna siÄ™ dodzwoniÄ‡, a osoba dzielnicowego jest dla mieszkaÅ„ców maÅ‚o znana.
Podobnie wypowiadano siÄ™ w odniesieniu do StraÅźy Miejskiej w GoÅ›cinie.  PadaÅ‚y informacje o
przekraczaniu prÄ™dkoÅ›ci w
miejscowoÅ›ci, omijanie wysepki, jaka znajduje siÄ™ na wjeÅºdzie do Gorawina od
strony Rymania, mówiono o &bdquo;szalejÄ…cych&rdquo; kÅ‚adach i wielu innych sprawach
zwiÄ…zanych z dziaÅ‚alnoÅ›ciÄ… policji.



 



MÅ‚. asp. Zawidzki mówiÅ‚ o odbudowywaniu zaufania spoÅ‚eczeÅ„stwa
do policji. PodkreÅ›laÅ‚, Åźe nie ma planów likwidacji Posterunku Policji w
Rymaniu, mówiÅ‚ teÅź o brakach w wyposaÅźeniu Posterunku, jak choÄ‡by w radar, czy sÅ‚uÅźbowe
telefony komórkowe dla policjantów. PodkreÅ›laÅ‚ teÅź waÅźnÄ… rolÄ™ StraÅźy Miejskiej
w zapewnieniu porzÄ…dku na terenie Gminy. ProsiÅ‚, aby w przypadkach nagÅ‚ych ,
kiedy nie ma kontaktu do Posterunku, dzwoniÄ‡ na telefon Komendy Powiatowej w
KoÅ‚obrzegu pod nr 997, lub teÅź na numer 112. ObiecywaÅ‚ teÅź czÄ™stszy kontakt z
mieszkaÅ„cami miejscowoÅ›ci.




NastÄ™pnie padaÅ‚y juÅź pytania do Wójta Gminy m.in. o ceny
opÅ‚at za wodÄ™ i Å›cieki, budÅźet Gminy, odbiór Å›mieci, budowÄ™ chodnika w stronÄ™
Jarkowa i wiele innych. Wójt Gminy zapewniÅ‚, Åźe nie bÄ™dzie podwyÅźek cen za
odbiór wody i Å›cieków, a ceny za odbiór Å›mieci zostaÅ‚y utrzymane na poprzednim poziomie.
WyjaÅ›niaÅ‚ teÅź problemy budÅźetu Gminy RymaÅ„. PodkreÅ›laÅ‚, Åźe nie sÄ… zagroÅźone
Åźadne inwestycje planowane na ten rok, jak choÄ‡by budowa remizy straÅźackiej.
Odpowiedzi te nie wszystkich satysfakcjonowaÅ‚y, a kolejne pytania byÅ‚y juÅź
bardzo napastliwe i wrÄ™cz wykrzyczane. Taki sposób dyskusji nie podobaÅ‚ siÄ™ czÄ™Å›ci
zebranych i z kolei krytykowano osoby wypowiadajÄ…ce siÄ™ w ten sposób. DoszÅ‚o do
ostrej wymiany zdaÅ„, padaÅ‚y sÅ‚owa obraÅºliwe oraz powszechnie uwaÅźane za
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niecenzuralne, a nawet groÅźono sobie nawzajem spotkaniem w sÄ…dzie. Wójt Gminy
na wszystkie zadawane pytania odpowiadaÅ‚ w sposób bardzo rzeczowy, stonowany i
spokojny, nie dajÄ…c ponieÅ›Ä‡ siÄ™ emocjom. 




Nie byÅ‚a to dobra dyskusja i wiele jej brakowaÅ‚o do
spokojnej wymiany zdaÅ„ oraz rozwiÄ…zywania zgÅ‚aszanych problemów. MoÅźemy tylko mieÄ‡
nadziejÄ™, Åźe nastÄ™pne spotkania w ramach zebraÅ„ wiejskich bÄ™dÄ… bardziej spokojne
i konstruktywne.
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